
Anonym (Innlevert den 24.05.2023) 

 

Har lang erfaring med reinsjakt og turgåing i områder med rein. Ser ut som Knutshø rein har det 

fint i store deler av året, unntaket er i jakta. Det har blitt for mye fellesjakt med store ansamlinger 

av jegere. Rein blir presset inn i store flokker med mye stress og reinen springer i ring i timesvis. 

Mobil og annet samband gjør at det fylles opp med jegere der reinen står og dermed stor 

biltrafikk etter fjellveiene også. Fellesjakt burde kuttes helt ut, slik at all jakt på rein foregår på 

egne terreng. Det som foregår nå må nesten regnes som dyreplageri.  

 

I Einunndalen er det etablert flere campingplasser, kanskje de burde bli avviklet. De fører med 

seg mye trafikk i fjellet. Veier som inntil gløta og inn i settdalslia burde kanskje bare være åpen 

for de som aktive i landbruk. Hyttebygging i fjellområder hvor det ferdes rein bør stoppe helt. 


